
 

 

 بسم الله الرحمن الرحيم 

Haber-Yorum 

Açıklama Üzerine Açıklamalar; Ey Erdoğan, Artık Gürlediğin Yetmedi mi, Bir de 
Yağdığını Görseydik! 

 

Haber:  

Erdoğan Pazar günü, Adalet ve Kalkınma Partisi’nin başkent Ankara’daki istişare 
ve değerlendirme toplantısına katılımı sırasında yaptığı konuşmada şöyle dedi: 
“Bölgemizi ve tüm dünyayı felakete sürükleyen Netanyahu denen bu barbara, bu 
hayduda, gözünü kan bürümüş bu muhterise artık dur denilmelidir.” 

Ve şunu da vurguladı: “Türkiye olarak bu zulme, bu katliama 76 yıldır devam eden 
bu adaletsizliğe her platformda itiraz ediyoruz ve tüm imkanlarımızla Filistin halkının 
yanında dimdik duruyoruz.” 

Türkiye Cumhurbaşkanı, Filistin davası ve Gazze’de yaklaşık 8 aydır süren 
katliamın gündemlerinin en üst sırasında olduğunu da vurguladı. (TRT Arabi) 

 

Yorum:  

Sekiz ay süren savaşın ardından Erdoğan endişelendi ve sessizliğini bozdu. Ancak 
bunu iddia ettiği gibi Filistin halkı için endişelendiğinden dolayı yapmadı; aksine bunu, 
büyük bir olayı meydana getirecek bir uyanıştan, İslam Devleti’ni kuracak ve 
Erdoğan’ın iddia ettiği gibi değil, gerçek İslam’ın olduğu bir uyanıştan ve Erdoğan’ı ve 
iktidarını hainler çukurunun dibine atacak bir uyanıştan korktuğu için yaptı.  

Açıklama üzerine açıklamalar; ey Erdoğan, artık gürlediğin yetmedi mi, bir de bize 
yağdığını göstersen!  

Sahabelerin, onlardan sonra gelenlerin ve ecdadın Osmanlıların tutumlarıyla hiç 
karşılaşmadın mı?!  

Harun’un Roma kralına, cevap işittiğin değil gördüklerin olacaktır şeklindeki 
cevabını duymadın mı?!  

Onurlu adamların tarihi sizi, kahraman adamlar gibi harekete geçirmeyecek mi? 
Yoksa diz çöküp itaat etmeyi mi alışkanlık edindiniz?! Sen ne kötü bir torunsun Allah 
aşkına?!  

Artık ümmete ifşa oldun ey Erdoğan; konuşmaların da, her zaman bahsettiğiniz 
kırmızı çizgiler gibi kâğıt üzerindeki mürekkepten ibaret oldu; artık hiç kimse size 
tutunmayacak ve hiç kimse size umut bağlamayacaktır; bu nedenle siz de, dini, ülkeyi 
ve insanları satan diğer yöneticiler gibi susup akıbetinizi bekleyin. Hilafetten ne kadar 
sakınmaya çalışırsanız çalışın o mutlaka gelecektir; çünkü Hilafet Allah’ın vaadidir ve 
Allah asla vaadinden caymaz.  
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